
 
 
 

         Höllviken, 2022-01-12 
 
Kommunfullmäktige 
Ordf. Anna Mannfalk 
 
Motion angående broöppningar över kanalen. 
 
Kanalens funktion har ändrats med tiden. I början, dvs under krigstiden, 
nyttjades kanalen som en säkrare väg.  
Därefter blev den en mixad användning som nytto- och nöjestrafik för att 
numera i stort endast bestå av det senare. 
Antalet broöppningar har successivt minskat och i dag är det fram t o m april 
endast öppningar var 4:e timme och max 4 ggr per dag. 
Trots färre öppningar händer det ofta att bron inte öppnas eftersom inga 
båtar vill passera. 
Nöjestrafiken med båtar har större möjlighet att anpassa sina tider än 
flertalet av bilåkarna, som t ex måste till sina arbetsplatser. 
Långa köer skapar också miljöproblem. 
 
Kd Vellinge yrkar att; 
Vellinge kommun verkar för att Sjöfartsverket och Trafikverket anpassar 
antalet broöppningar och tidpunkter för desamma utifrån dagens trafik och 
sjöfart. 
 
Kjell Bornhager 
Gruppledare 
KD Vellinge 


